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Vážení rodiče, 

k většině z vás se již dostala různá „písemná veřejná vyjádření“ některých nespokojených pedagogů 
naší základní školy. Část dalších pracovníků školy se k jejich názoru přiklonila. Většina pedagogů a 
zaměstnanců ZŠ vyjadřuje novému vedení profesní podporu. Vzhledem k tomu, že paní ředitelka byla 
v průběhu března hospitalizována a nemůže tyto stále se měnící požadavky některých i anonymních 
sdílení řešit, tak již musím reagovat za zřizovatele města Zdice tímto veřejným sdělením pro rodiče, 
kteří se neustále dotazují. 

 Vážení rodiče dětí, kteří navštěvují základní školu ve Zdicích, 

sděluji Vám, že naše škola není a nebude personálně ohrožena. ZŠ Zdice má kvalitní a kvalifikované 
nové vedení v čele s ředitelkou Mgr. Vendulou Grossovou a dostatek kvalifikovaných a vynikajících 
pedagogů. Do dnešního dne podala písemně výpověď jedna paní učitelka, jelikož se uchází o jiné místo. 
Ústně je avizována též jedna žádost k odchodu. Někteří zaměstnanci jsou ve stádiu veřejného sdílení 
se signály odchodů. Nejsem pedagog, ale pracuji s fakty. Podle mého názoru je „základním cílem - vizí" 
všech pedagogů, s různými názory na chod základní školy, kvalifikovaně připravit děti k základnímu 
ucelenému vzdělávání. Zejména hlavním cílem by mělo být připravit a vychovávat děti, které se 
ucházejí o středoškolské vzdělání tak, aby zvládly přijímací řízení ihned na první střední školu, na kterou 
se hlásí. Ostatní děti by měly být připraveny tak, aby neměly mezery v probrané látce a neměly 
výchovné problémy na odborných učilištích. Z různých „písemných veřejných vyjádření“ je 
prezentováno, že škola by měla být přednostně především výjimečná v otevřenosti, respektu, 
toleranci, smyslu pro společnou diskuzi a bezpečná pro děti a zaměstnance. Z mých životních 
zkušeností by tyto přednosti nejen na naší základní škole měly být samozřejmostí v každém loajálním 
kolektivu a na akademické půdě především. Situaci v ZŠ vedení města podrobně monitoruje a 
diskutuje, a to jak s vedením školy, tak i s některými nespokojenými učiteli. Celá situace v základní škole 
je diskutována na radě města. Rada města Zdice plně důvěřuje novému vedení základní školy, že vše 
zvládne, vykomunikuje v rámci svých pravomocí, názory vyřeší a přijme opatření. Konstatuji, že 
nespokojenost vyjádřená neustále se měnícími se body, je odbornou záležitostí. Je z praxe logické, když 
se vymění celé vedení, že přicházejí změny. Hrubě se mně osobně nelíbí, když vedení školy mně 
předkládá důkazy o tom, že individuálně nespokojení zaměstnanci ve svých třídách, a nejen ve svých 
třídách, sdělují zaměstnanecké informace dětem. Děti těmto odborným záležitostem nerozumí. 
Informují nás o tom rodiče dětí, kterým se to nelíbí.  Rodiče zcela chápu a rozumím jim. Podle mého 
názoru byla zvolena nevhodná veřejná forma diskuse. Opakuji, že ZŠ Zdice má dostatek profesně 
úspěšných učitelů a výchovných pracovníků a dalších zaměstnanců školy. Další učitelé se hlásí vedení 
školy na přijímací pohovory. Jsou mezi nimi i někteří, kteří již jednou odešli z naší základní školy. 

Po konzultaci se zástupci pedagogů, kteří žádají o diskusi zveřejněných nejasných požadavků s vedením 
školy, bude po ukončení pracovní neschopnosti paní ředitelky Mgr. Venduly Grossové probíhat 
personální konzultace mezi zástupci nespokojených pedagogických pracovníků a vedením školy. Na 
poradách, které nové vedení uskutečňuje třikrát v týdnu, není dle sdělení prostor. Děti by však z těchto 
zaměstnaneckých záležitostí měly být vyjmuty a měla by jim být věnována výchovná a pedagogická 
činnost všemi pedagogy. Věřím v rozumnou akademickou debatu, která bude korektní a etická. 
 
S přátelským pozdravem a příjemné dny přeje 
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starosta města Zdice 



  


